
Vetlanda Bäckseda kommundelsråd Protokoll 2023-11-13  

Närvarande:  

Thomas Englund (SD) ordförande  

Sven-Åke Karlsson (5)  

Lars-Inge Lundgren (VF)  

Harriet Andersson (KD)  

Julia Bengtsson (M) 

 

Mötet öppnades 

Val av sekreterare 

Julia Bengtsson 

Val av justerare 

Lars-Inge Lundgren 

Arvoden 

Diskussion kring arvode för möten 29/5 och 15/9 som inte utgått. Ordförande får i uppgift att 

kontakta Maria Isaksson 

Genomgång av föregående protokoll 

Ekonomi 

Samtal kring Vetlanda kommuns ekonomi där rådet framför att 2024 och 2025 blir tuffa år för 

Vetlanda och dess invånare. 

Infartsvägar 

Ordförande informerar att alla infartsvägar till Vetlanda är 60km/h. Kommundelsrådet vill att det ska 

göras ett undantag vissa tider när det gäller trafik förbi idrottsplatser, restauranger och andra platser 

där många personer rör sig. Exempelvis vid pizzeriorna Hasses och Arena. En lösning kan vara en 

elektronisk skylt. 

Tjänstgörande personal i polishuset 

Rådet önskar att det i Polishuset ska finnas tjänstgörande personal för att öka tryggheten och 

säkerheten i staden. 

Tillgänglighetsanpassning av lokaler 

Rådet framför att det finns ett stort behov av att tillgänglighetsanpassa affärslokaler i stadskärnan. 

Möjligheten att ta sig fram med rullstol eller rullator behöver öka. Vi påminer igen om hissen till 

hörsalen som inte går att använda efter kl 16. 

Kanalen vid Willys 

Rådet framför att en rengöring av kanalen förbi Willys är önskvärd för att göra området mer attraktivt. 

Nästa möte 

2024-02-12 ,hemma hos Harriet Andersson 

 



Mötet avslutas  

 

Ordförande  Sekreterare  Justerare 

Thomas Englund Julia Bengtsson Lars-Inge Lundgren 

 


